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Никада нисам сарађивао ни са једном страном ни домаћом обавештајном службом.
Писменим путем сам затражио од Саше Вукадиновића, директора БИА, да у најкраћем
року, до понедељка, обелодани да ли сам имао било какве контакте са било којом
обавештајном службом, каже Александар Вучић, заменик председника СНС-а за
„Политику”. Он додаје да је убеђен да ће у понедељак заиста и добити одговор.

  

Вучић је овакав захтев Вукадиновићу упутио због дискусије радикалке Наташе
Јовановић на седници Одбора за одбрану и безбедност, која је тврдила да он „ради за
једну страну обавештајну службу, да будем прецизна за британски МИ 6”. То је „толико
јадно и бедно да немам речи. Немам намеру да се с њима тужакам. Ако БИА у
понедељак каже да су они у праву, ја напуштам политику, а, ако каже да нису, онда ће
пред грађанима бити доказани лажови и готово”.

  

На истој седници Одбора за безбедност радикали су тврдили да је финансирање СНС-а
врло сумњиво, а Вучића су оптужили да „сваки час иде на Свети Стефан како би се
састао са Станком Суботићем Цанетом, коме „носи дуван чварке, а Цане њему пакује
пуне кофере пара”. Наташа Јовановић је питала директора БИА зна ли он за ове
контакте и посаветовала га да обрати пажњу на то. Вучић каже да су то бесмислице и
да су „финансије СНС-а чисте као сунце”.
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